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رویدادها

سعید بیابانکی: 
سرود پایگاه مردمی دارد

مدیر دفتر ترانه و سرود حوزه هنری معتقد 
اس��ت بهترین خاس��تگاه برای تولید س��رود، 
س��ازمان های فرهنگی و هنری یا رسانه ملی 
نیس��ت، بلکه پایگاه هایی هستند که ماهیت 
مردمی ت��ری دارند. به گ��زارش روابط عمومی 
حوزه هنری، س��عید بیابانکی، ش��اعر و مدیر 
دفتر ترانه و س��رود حوزه هنری  با بیان اینکه 
احیای سرود فعالیت زمانبری است، اظهار کرد: 
سرود ماهیت گروهی دارد و گروهی از شاعران، 
خوانندگان و همچنین رس��انه باید دس��ت به 
دس��ت هم دهند تا آثار سرود را خلق کنند و 
نمی توانیم انتظار داشته باشیم به سرعت سرود 
تولید و منتش��ر شود. این ش��اعر کشورمان با 
تاکید بر اینکه رسانه ملی باید تنها ابزاری برای 
پخش باش��د، عنوان کرد: سرود پایگاه مردمی 
دارد و تولید آن هم باید در همین فضا ش��کل 
بگیرد. آثار موفق سرود نیز طی سال های پس 
از انقاب اس��امی بیرون از فضاهای رسمی و 
بین مردم شکل گرفته است. امروز نیز مدارس 
می توانند محیط مناس��بی برای احیای سرود 
باشند. بعد از مدارس هم، دانشگاه ها می توانند 

محیط مناسبی برای احیای سرود باشند.

در نشست خبری عوامل سریال »پادری« 
مطرح شد

دنبال جوک گفتن نبودیم
عوامل مجموعه »پادری« در نشس��ت این 
سریال عنوان کردند که قرار نبود به هر قیمتی 
مخاطب را بخندانند و اینکه شخصیت های این 
مجموعه ذاتا بدجنس نیس��تند بلک��ه در باور 
عامیانه می توان آنها را طفلکی خواند. به گزارش 
مهر، در ابتدای این نشست، رضوی با اشاره به 
اینکه ابتدا قرار بود س��ریال »فروشگاه بزرگ« 
تولید شود، اظهار کرد: ما به دنبال یک کار مفرح 
در چارچوب اخاقی بودیم و تصمیم نداشتیم 
بیننده را ب��ه هر قیمتی بخندانی��م. کوروش 
نریمانی نیز درباره نگارش این سریال بیان کرد: 
به دنبال جوک گفتن نبودم و فقط می خواستم 
قصه ام را در یک فضای ش��یرین تعریف کنم. 
دلگرمی من اول از همه تهیه کننده و کارگردان 
بودند که در برابر مشکات ایستادند، بعد از آن 
دوستان جلوی دوربین که همه به خاطر سابقه 
تئاتری بودن ش��ان باعث شد شناخت خوبی از 
همه آنها داش��ته باشم اما اگر هر نقدی به این 
فیلمنامه وارد باشد به این دلیل است که به هر 
حال سری اول این مجموعه سایه اش بر سر ما 
ب��ود و من فقط به این فکر می کردم که بتوانم 
یک قصه را در سامت اخاقی به نتیجه برسانم.
بهنام تش��کر نیز درباره این مجموعه بیان 
کرد: »پادری« 2 ش��اخصه مهم داش��ت؛ یکی 
ریس��ک بالای نویسنده برای پذیرفتن نگارش 
فیلمنامه و دوم اینکه قرار گرفتن همه ما کنار 
هم کار دشواری بود که ممکن شد. نصرت در 
س��ریال »دودکش« یک روزمرگی ش��یرین را 
تجرب��ه می کرد که خوب هم ج��واب داده بود. 
در این مجموعه قرار نبود کس��ی کار عجیب و 
غریبی کند. اتفاقا نوشتن یک درام با روزمرگی 
بسیار سخت تر از فیلمنامه های پرفراز و نشیب 
اس��ت.  لطیفی نیز در این نشست گفت: برای 
من مهم اس��ت که وقتی همه سنین به دیدن 
اثر من می آیند شوخی ها برای شان جالب باشد 
و برای بچه ها س��والی پیش نیاید. اینکه برخی 
می پرسند چرا از خانم ها به عنوان نقش اصلی 
کمدی اس��تفاده نمی کنم باید بگویم به طور 
کل در دنی��ا کمدین زن خوب نس��بت به مرد 
کم است و زن ها در چنین فضاهایی پارتنرهای 
موفق تری هستند همانطور که در »پادری« هم 

جای خود را در دل مخاطب باز کرده بودند.

ستاره اسکندری: گلایه برخی 
همکاران را قبول ندارم

س��تاره اس��کندری با اشاره 
اینکه گایه ه��ای برخی  به 
بازیگران از ش��رایط موجود 
در عرصه بازیگ��ری را قبول 
ندارد، گفت: برخی بازیگران 
تا وقتی سر کار هستند و همه چیز خوب است 
سکوت می کنند اما وقتی بیکار می شوند همه 
را خبر می کنند.  به گزارش میزان، این بازیگر 
گف��ت: بتازگی از اج��رای نمایش »همنوایی« 
در وین و بروکس��ل بازگش��ته ام، اس��تقبال از 
این نمایش بس��یار عالی ب��ود و بازخوردهای 
درخشانی گرفتیم، از بین این اجراها 4 اجرا در 
وین و 2 اجرا در بروکسل داشتم.  بازیگر سریال 
تلویزیونی »زعفرانی« در ادامه صحبت های خود 
اظهار کرد: حرفه بازیگری پیچیدگی دارد و باید 
در این عرصه ش��ناخت صورت بگیرد و گایه 
برخی همکاران را ش��خصا نمی پذیرم و قبول 
ندارم. اینکه تا وقتی همه چیز خوب اس��ت و 
سر کار هستند هیچ کس از خوبی آن سخنی 
نمی گوید اما به محض اینکه شرایط بد می شود 
همه شروع به گایه کردن می کنند و همه جا 
از این بیکاری سخن می گویند، چندان جالب به 

نظر نمی رسد.

»اقیانوس آرام« در راه تولید
رض��وی«  »س��یدمحمود 
طرحی ۱۰۰ قس��متی برای 
س��ریالی به ن��ام »اقیانوس 
آرام« در دس��ت نگارش دارد 
که قرار اس��ت به کارگردانی 
بهروز شعیبی س��اخته شود. به گزارش فارس، 
»س��یدمحمود رضوی« گفت:  این سریال قرار 
است به کارگردانی بهروز شعیبی برای یکی از 
شبکه های سیما ساخته شود اما زمان تولید آن 
هنوز مشخص نیست. سریال های دیگری هم 
در حد پیشنهاد دارم اما به دلیل جابه جایی های 
مدیریتی س��ازمان صداوسیما هنوز هیچ چیز 

قطعی نیست.

انتقال کتابخانه و وسایل شخصی 
استاد سبزواری به سبزوار

آث��ار، جوای��ز و وس��ایل ش��خصی مرحوم 
حمید س��بزواری، پدر ش��عر انقاب اسامی 
به موزه ای در س��بزوار منتقل شد.  به گزارش 
فارس، محسن ممتحنی، فرزند مرحوم حمید 
س��بزواری ضمن اش��اره به هدیه برخی لوازم 
اس��تاد س��بزواری به موزه ای در سبزوار اظهار 
داش��ت: پیش از این وعده اهدای این وس��ایل 
را داده ب��ودم، بر این اس��اس در حال حاضر با 
بخش��ی از وس��ایل و هدایای پدر در س��بزوار 
هستم تا به موزه هدیه شود. وی با بیان اینکه 
لیست و فهرستی از لوازم، دستنوشته ها، هدایا  
و تقدیرنامه های اس��تاد سبزواری برای اهدا به 
موزه آماده شده و در سبزوار قرار دارد، گفت: این 
موارد از منزل به سبزوار منتقل شده تا فردا در 
مراسمی که بدین منظور قرار است برگزار شود 
ضمن افتتاح موزه این وس��ایل در معرض دید 
عموم قرار گیرد.  ممتحنی افزود: به عاوه لوازم 
شخصی، دستنوشته ها، تابلوها، تقدیرنامه ها و 
تندیس های کتابخانه استاد نیز  فهرست شده 
و به موزه اهدا می ش��ود. وی گفت: مس��ؤولان 
س��بزواری تدارکی در جوار مزار پدر دیده اند و 
س��اختمانی بدین منظور و برای موزه در نظر 
گرفته ش��ده تا آثار این شاعر در آن به نمایش 
گذاشته شود، ابتدا قرار بود از 3 ساختمانی که 
از سوی خانواده هدیه شده یکی به عنوان محل 
به نمایش گذاشتن این وسایل استفاده شود اما 
در نهایت ساختمان شهرداری در جوار مزار پدر 

میزبان این هدایا خواهد شد.

محمدحسین قاسمی خبر داد
اکران »نفس« در آمریکا و کانادا

تهیه کننده س��ینما از فراهم کردن شرایط 
اکران فیلم س��ینمایی »نفس« ب��ه کارگردانی 
نرگس آبیار، همزمان با ایران در 2 کشور کانادا 
و آمریکا خبر داد و گفت: در نظر داریم این فیلم 
سینمایی را در شهرهای بدون سینما نیز نمایش 
دهیم.  به گزارش تسنیم، محمدحسین قاسمی 
گفت: شرکت فرهنگی و هنری »نور تابان« یکی 
از تهیه کنندگان فیلم سینمایی »نفس« است 
که پخش این فیلم را برعهده دارد و توانس��ته 
اس��ت همزمان با ایران، شرایط پخش و اکران 
این فیلم را در کشورهای کانادا و آمریکا فراهم 
کند.  این تهیه کننده سینمای ایران با اشاره به 
نمایش فیلم »نفس« برای اهالی فرهنگ و هنر 
گفت: بعد از پایان جشنواره فیلم فجر و دریافت 
بازخورد مخاطب، تصمیم گرفتیم فیلم »نفس« 
را ب��رای اهالی فرهنگ و هنر و فرهیختگان در 
حوزه های مختلف فرهنگی، اجتماعی، سیاسی 
و... به نمای��ش بگذاریم تا بازخوردها را دریافت 

کنیم.

عبور از فروش 75میلیاردی 
در سینما طی 4ماه

رئیس کانون پخش کنندگان 
س��ینمای ایران گفت: یکی از 
وظایف کان��ون پخش در این 
م��دت س��اماندهی وضعیت 
اکران فیلم ها در س��الن های 
بدون سینماس��ت که با اس��تقبال بسیار خوبی 
مواجه ش��ده اس��ت.  ب��ه گزارش ف��ارس، علی 
سرتیپی درباره فروش فیلم ها در روزهای پایانی 
ماه چهارم سال گفت: خوشبختانه اقبال مخاطب 
به فیلم ها بس��یار خ��وب بوده اس��ت و فروش 
فیلم های س��ینمایی در کمتر از 4 ماه امس��ال 
توانس��ت روز گذشته از  مرز 75 میلیارد تومانی 
فروش یک سال گذشته سینمای ایران عبور کند 

که برای اهالی سینما بسیار مسرت بخش است.

مرتضی اسماعیل دوست: می گویند، می خندند، سر 
به س��ر هم می گذارند و برای شان مهم نیست که 
برنام��ه روی آنتن جریان دارد؛ اصا انگار پش��ت و 
جلوی دوربین برای ش��ان یکی است! به گمان شان 
ب��ا مردم صمیمی هس��تند و حت��ی در خانه های 
مردم جای دارند. مجریان تلویزیونی این س��ال ها 
را می گویم که صمیمی بودن را با س��خیف بودن 
اش��تباه گرفته اند و از فرسنگ ها فاصله اینها با هم 
خبر ندارند. خبر ندارند چون دانش ندارند و دانش 
ندارند چون در جهان گمگش��ته ای بس��ر می برند 
که فرهنگ، اصالت، خاقیت و دانش��مندی در آن 
راهی نخواهد داش��ت. این احوال جش��نواره ها)!( و 
به اصطاح برنامه های مناس��بتی سیمای ماست و 
برخی مجریان ه��م در برنامه های گفت وگومحور 
دیگ��ر یا نقش ضبط صوت را ب��ازی می کنند یا به 
همان سوالات کلیشه ای که پاس��خش را مردم از 
بر هستند اکتفا می کنند و نه چالشی درمی گیرد و 
نه نقش مصاحبه کننده در گفت وگو مشخص است. 
اصا مهم نیست که چه کسی مقابل شان نشسته و 
چه نقشه و طرحی در میان است. البته این معضل 
رسانه های مکتوب و دیداری و شنیداری ماست که 
باعث شده همه گفت وگوها شبیه هم باشند، انگار 
همه از دست هم بی خاقیتی را کپی می کنند! در 
صورت��ی که گفت وگوکننده حتی باید س��بک در 
طراحی و مدیریت و هدایت گفت وگو داشته باشد و 
پرسش هایی به عمل آورد و طوری جریان گفت وگو 
را هدایت کند که حرف هایی تازه از گفت وگوشونده 
برای مخاطب به دس��ت  آید و در نهایت جذابیت و 
س��رزندگی را به همراه داشته باشد. برای نمونه ای 
از برنامه های گفت وگومحور جذاب در ماه های اخیر 
می توان به برنامه »دورهمی« اشاره کرد که توسط 
گفت وگوگ��ری قهار چون مه��ران مدیری تولید و 
پخش می شود اما متاسفانه حتی در دیداری گذری 
از شبکه های مختلف تلویزیونی، برنامه های بسیاری 
را می ت��وان یافت که زردنامه تصویری هس��تند تا 
برنامه ای که می خواهد در عین جذابیت و سامت، 
همچون دانشگاهی برای نگاه مردم باشد، و همین ها 
هم سال ها کرسی دار آنتن تلویزیونی شده اند؛ گاهی 
می روند و گاه می آیند و باز هم حاش��یه ای و باز به 
دنبال تغییر ش��بکه و حتی گردش از »سیما« به 
»ص��دا« و در نهایت از این گش��ت و گذار بی بهره 

مجریان، هیچ، نصیب مخاطب ایرانی می شود.
میهمانانی معترض در برنامه های گفت وگومحور! ■

در ای��ن میان جدا از اهالی اندیش��ه و مخاطبان 
جدی و پیگیر برنامه های تلویزیونی حتی هنرمندان 
و میهمانان برنامه های تلویزیونی هم جزو منتقدان 
اینگونه برنامه های بی بهره و بی مایه گفت وگومحور 
هستند. نمونه اش مریا زارعی است که چندی پیش 
در گفت وگو با یکی از نش��ریات ضمن پشیمانی از 
حضور در برنامه »شب شیشه ای«، آن را یک برنامه 
ش��به زرد معرفی کرد و گفت: »من وقتی به برنامه 
رشیدپور رفتم، فکر می  کردم به برنامه ای می  روم که 
قرار است در آن حرف های جدی و مهمی زده شود؛ 
درباره مس��ائل و مش��کات جامعه. اما در پان اول 
دیدم که  ای داد بیداد من با مصاحبه ای ش��به زرد 

و مسائل دیگری مواجه هستم«. البته جناب مجری 
تلویزیونی در پاسخ به اظهارات بازیگر سینمای ایران، 
از عن��وان هاردتاک برای برنامه یک دهه پیش خود 
اس��تفاده می کند اما این عناوین مد ش��ده در این 
سال ها همانند تاک شو و هارد تاک خود جای تامل 
دارد و اجرایش نیاز به دانش��ی کافی خواهد داشت 
ت��ا دور از تقلیدهای ص��رف از نمونه های خارجی و 
همراه با پتانسیل لازم جهت اجرا باشد. برای نمونه 
در برنامه های هاردتاک جدا از تسلط به دانش و به روز 
بودن و هدفمندی گفت وگوها و شناخت زبان بدن 
و یکپارچگی در کام، مس��اله مهمی به نام صداقت 
باید وجود داش��ته باشد که متاس��فانه در قاب های 
شیشه ای تنها بازی می شود و حقیقت بازی شده اش 
جلوی قاب تلویزیونی در روزی و زمانه ای دیگر رنگ 
می بازد! در این میان میهمانانی هم دعوت می شوند 
که باید نقش تکمیل کننده ش��وخی های بی مزه و 
لودگی ه��ای مجریان برنامه ه��ای تلویزیونی را ایفا 
کنند البته خیلی ها نمی خواهند در این میز معرکه 
همراه باشند. برای نمونه فاطمه گودرزی که از جمله 
افراد فعال در س��ریال های تلویزیونی بوده است، در 
گفت وگو با »مهر« ضمن انتقاد از افزایش برنامه های 
گفت وگومحور در تلویزیون، گفت: »نمی دانم بودجه 
این برنامه ها پایین اس��ت یا دلی��ل دیگری دارد که 
دائم همین یک س��بک را می س��ازند. من در طول 

س��ال به برنامه های متعددی دعوت می شوم برای 
اینکه از زندگی خصوصی ام بگویم. درس��ت اس��ت 
که مردم دوس��ت دارند هنرمن��دان را در تلویزیون 
ببینند و از زندگی شان باخبر باشند اما فقط دیدن 
چه��ره هنرمند چ��ه دردی از م��ردم دوا می کند؟ 
زندگی خصوصی ما بارها در ده ها برنامه گفته شده 
است. به نظر من حضور هنرمندان در آثار نمایشی 
عاوه بر اینکه می تواند جنبه سرگرمی داشته باشد 
نکته هایی از زندگی را هم می آموزد. این برنامه های 
گفت وگومحوری که دائم بازیگر دعوت می کنند تا از 
زندگی خصوصی شان بگویند مثل مجله های زردی 
می ماند که محتوایی ندارند. بهتر است اگر قرار است 
هنرمن��د در تلویزیون دیده ش��ود در قالب یک کار 

نمایشی باشد نه گفت وگویی«.
 همچنان به دنبال بودجه جهت ساخت سریال! ■

لزوم ساخت سریال های ارزنده برای مخاطب انگار 
توسط مسؤولان فراموش شده است؛ سریال هایی که 
نیاز مخاطب است. فاطمه گودرزی در این باره گفته 
است: »من فکر می کنم تلویزیون و برخی مدیرانش 
بیشتر به دنبال تشریفات هستند و فقط برنامه هایی 
می سازند که بنشینند و با مردم حرف بزنند. مردم 
بیش از هر چیزی تفریح و س��رگرمی می خواهند، 
آنها دنبال برنامه هایی هس��تند که در عین آموزنده 
بودن، مفرح باشد و اینها در فیلم و سریال های درام 

و طنز محقق می ش��ود ولی عما چنین رویکردی 
را مش��اهده نمی کنی��م«. اما بارها عنوان ش��ده که 
تلویزیون برای ساخت سریال بودجه مناسبی ندارد و 
سال هاست خبر ساخت سریال های »الف« تلویزیونی 
تنها به طرح درمی آید و به مرحله اجرا نمی رس��د. 
متاسفانه سریال هایی هم که ساخته می شوند نه تنها 
جایگاه ماندگاری در سریال سازی ندارند بلکه حتی 
نمی توانند نقش اثری یک بار مصرف را هم بازی کنند 
و مخاطب یا از میانه از شوق تماشایش جا می ماند یا 
به دلیل در اختیار نداشتن امکانات تصویری دیگر با 
همراهی تنقات، سریال را به نحوی دنبال می کند! 
نمونه اش همین س��ریال های مناسبتی ماه مبارک 
رمضان بود که بیشتر از اینکه به فکر نگاه مردم باشد 
و داس��تانی جذاب و مخاطب پسند بیافریند در فکر 
تبلیغ انواع محصولات و برندهای تجاری بود و اصا 
انگار داستان را طوری روایت می کرد که قصه رشد و 
نمو محصول باشد تا پردازش شخصیت های داستانی 
و همین می ش��ود که مخاطب از تلویزیون گریزان 
خواهد شد. فاطمه گودرزی به درستی اشاره به این 
رویه نامناس��ب در تلویزیون دارد و عنوان می کند: 
»حمایت مالی اسپانسرها نفعی برای برنامه ندارد و 
تمامش به تلویزیون می رسد اما کسی نیست بگوید 
این درآمد ها به عاوه بودجه ای که خودش دارد خرج 
چه می شود. باید بدانیم که تلویزیون بی پول نیست 
بلکه با خرج هایی که عده ای دارند، به نظر می رسد 
تلویزیون بی پول اس��ت. همه ای��ن آگهی هایی که 
تلویزیون می گیرد صرف چه چیزی می شود که دائما 
بی پول است؟« حال با توجه به انباشت تبلیغات در 
تلویزیون و فقدان برنامه های مناسب برای مخاطب 
و به سرانجام نرسیدن س��اخت سریال هایی ارزنده 
توسط نویسندگان و کارگردان های کاربلد، وضعیتی 
خنثی و بی بهره از انبوه برنامه های تلویزیونی وجود 
دارد و تنها باید چشم انتظار شروع لیگ های فوتبال 
باشیم که تنها برنامه های جذاب تلویزیون همراه با 

خاقیت های 22 بازیکن درون زمین است!

بودجه برای سریال نیست

ادامه زردنامه های تلویزیونی در دوران جدید؟!
اخبار

وطن امروز  شماره 1936  پنجشنبه 31 تیر 1395

در پی انتشار برخی اخبار درباره 
دریافت حقوق چند ده میلیونی 
مدیرعامل سابق موسسه رسانه های تصویری در 
دولت قبل، عباس��یان جوابیه ای را منتش��ر کرده 
است و در آن گفته است: آقای ایوبی قول داده بود 
فیش حقوقی مدیران دولتش را همزمان با اعام 
فیش های حقوقی مدیران دولت قبل منتشر کند. 

آیا به قول خود عمل می کند؟ 
ب��ه گزارش »وطن ام��روز« پس از اینکه یکی 
از س��ایت ها، خبری درباره دریافت مبالغ سنگین 
مدیران س��ازمان سینمایی در دولت قبل منتشر 
کرد، مدیر سابق موسسه رسانه های تصویری گفت 
از ایوبی ریاس��ت سازمان س��ینمایی، بشردوست 
مدیرکل وقت حراس��ت س��ازمان س��ینمایی و 
سایت ها و رسانه های منتش��رکننده این گزارش 

کذب شکایت خواهد کرد.
عباس��یان در جوابیه ای که نسبت به این خبر 
منتشر کرده، نوشته است: آقای ایوبی تمام گزارش 
منتشرش��ده یک میلیارد و یکصد میلیون تومان 
بیش از واقعیت اس��ت؟! این هم��ه دروغ، زاییده 
چیس��ت؟! حداقل یک بار گزارش سراسر کذب را 

ورق می زدید که اینچنین آبرویتان نرود! 
این جوابی��ه می افزاید: این س��وال که چگونه 
یک س��ایت خبری به گ��زارش محرمانه یک اداره 
کل حراس��ت دسترسی پیدا کرده و اصا آیا اجازه 
انتشار این اسناد را داشته یا خیر را طرح نمی کنم 
اما از آنجا که این گزارش مملو از اش��کالات بسیار 
س��اده و بدیهی است سوال مهم اینجاست چگونه 
نه مس��ؤولان سازمان س��ینمایی که این اسناد را 
منتش��ر کرده اند یک بار نگاهی به آن نینداخته اند 
و نه مسؤولان سایت منتشرکننده پیش از انتشار. 

برخاف ادع��ای این گزارش تم��ام دریافتی های 
شخص بنده از محل حقوق و مزایا، حق ماموریت ها 
و پاداش ه��ا یک میلیارد و یکص��د میلیون تومان 
پایین تر است. گزارش منتشر شده دقیقاً یک میلیارد 
و 95 میلیون و 968 هزار و 49 تومان خطا دارد اما 

چگونه چنین خطای فاحشی ممکن است؟!
عباسیان در بخش دیگری از این جوابیه آورده 
است: جذاب ترین بخش این گزارش برگه شماره 
2 اس��ت که براس��اس تاکید آقای بشردوست در 
برگه شماره یک این برگه حق ماموریت های من 
است. اما همه حق ماموریت های من یک بار دیگر 

در صفحات 3 تا 5 محاسبه شده است که البته هم 
اینجا و هم آنجا به اشتباه قید شده است. اما این 
برگ��ه حاوی بندهای کاما دروغ و البته خنده دار 
است. اگر یک بچه دبستانی هم این گزارش را تهیه 

می کرد چنین اشتباهاتی مرتکب نمی شد. 
این جوابیه به جزئیات ادعاهای مطرح شده در 
هر یک از اس��ناد منتشرشده در سایت نزدیک به 
س��ازمان سینمایی نیز اشاره کرده و به آنها پاسخ 
داده است. به عنوان مثال در موضوع حق ماموریت 

و س��فرهای خارجی آورده است: جمع مبلغ این 
صفحه براساس مبلغ حق ماموریت و نرخ متوسط 
ارز در آن سال ها معادل 933 روز ماموریت خارج 
از کش��ور اس��ت در حالی که من جمع��اً حدود 
۱۰۰۰ روز مدیرعامل موسسه رسانه های تصویری 
بوده ام. بنده ماموریتی به تاجیکستان و بنگادش 
نداشته ام.  این جوابیه درباره ادعاهای مطرح شده 
درباره برخی سفرهای خارجی نیز اضافه می کند: 
در ردیف 37 صفحه 4 هزینه ماموریت لس آنجلس 
آمریکا قید ش��ده که بنده تاکنون هیچ سفری به 

آمریکا نداشته ام!

بخش های دیگر گزارش منتشره توسط سایت 
نزدیک به سازمان سینمایی نیز توسط عباسیان 
تکذیب ش��ده است: در ردیف یک صفحه 5 مبلغ 
۱5۰۰ دلار مع��ادل 8۱8/۰4۱/ ۱8 ری��ال بابت 
هزینه زیرنویس فیلم ها در هفته فیلم لیتوانی به 
حس��اب حقوق و درآمد من گذاشته شده است. 
هزینه ضیافت شام افتتاحیه هفته فیلم لهستان 
به مبل��غ 2۰۰۰ ی��ورو و مع��ادل 78/6۰9/84۰ 
ری��ال طبق ردی��ف 4 صفحه 5 نی��ز ارتباطی به 

دریافتی های شخصی من ندارد. ردیف های ۱4 و 
۱8 صفحه 5 نیز مربوط به ماموریت جشنواره کن 
سال 92 است که با توجه به استعفای من در پایان 
اردیبهشت ماه سال 92 این ماموریت انجام نگرفته 

و هزینه ای بابت آن به من پرداخت نشده است.
عباس��یان در پایان این جوابیه به نکاتی اشاره 
کرده است: موسسه رسانه های تصویری در سال 88 
یک میلیارد زیان ده بوده این رقم در سال 89 که من 
نیمه آن به موسسه پیوستم به 5۰۰ میلیون زیان 
کاهش پیدا کرد اما به فضل خدا و تاش همکاران 
در سال 9۰ موفق به کسب درآمد 8 میلیارد و 3۰۰ 
میلیون تومانی و در س��ال 9۱ درآمد 8 میلیارد و 
5۰۰ میلیون تومانی شد؛ امری که در سال 92 تنها 
۱۰ ماه بعد از ترک بنده به زیان ۱/5 میلیارد تومانی 

و سال بعد از آن به زیان 4 میلیاردی رسید!
عباسیان در س��والاتی در پایان می افزاید: چرا 
ریاست سازمان س��ینمایی این زمان را برای این 
به اصطاح افشاگری دروغ انتخاب کرده در حالی 
که تاریخ نامه محرمانه مدیرکل حراست سازمان 
س��ینمایی 94/4/23 اس��ت؟ آیا به دستورالعمل 
س��ران دول��ت ب��رای فرافکن��ی #فیش_گیت 
دولت یازدهم عمل کرده یا ف��رار ایوبی از بحران 
س��وءمدیریت مفرط خود در س��ازمان سینمایی 
اس��ت؟! چطور می ش��ود نه مدیر وقت حراس��ت 
س��ازمان س��ینمایی در زمان تنظیم گ��زارش و 
نه رئیس س��ازمان س��ینمایی در زمان ارائه این 
گزارش هیچ توجهی ب��ه جزئیاتش نکرده اند که 
حداقل بندهای واضح هزینه های اجرایی یا تکرار 
مکررات 7۰۰ میلیون تومانی آن را حذف کنند. آیا 
کینه، حرص، عصبیت، بی برنامگی و سوءمدیریت 

اینچنین چشم انسان ها را کور می کند؟!

جوابیه محمدرضا عباسیان درباره اخبار منتشرشده پیرامون حقوق چند ده میلیونی 

ایوبی به دستورالعمل دولت برای فرافکنی #فیش_گیت عمل کرده است
جوابیه


